
PROTOKÓŁ NR  24/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 15 marca 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:10, zakończyło o godz. 16:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca komisji 

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z planem pracy komisji na 2017.

3. Zatwierdzenie planu pracy.

4. Sprawy różne.

Ad  1. Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  przywitała  zebranych  i  przedstawiła  porządek

posiedzenia. Porządek został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad 2. Plan pracy komisji na 2017 rok został przeanalizowany, uwagi zostały wniesione do projektu.

Ad  3. Członkowie  komisji  zaopiniowali  pozytywnie  plan  pracy  na  2017  r.,  jednogłośnie

zaakceptowali.

Ad 4.  W sprawach różnych Pani Burmistrz podała informację o zaawansowanych przygotowaniach

w tworzeniu pierwszego oddziału Szkoły Branżowej.

     Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie (jednogłośnie) zatwierdziła plan pracy na 2017 r. Plan w załączniku

Załącznik do protokołu:

Plan pracy Komisji Oświaty i Kultury na 2017 rok

1. Przedstawienie propozycji  Urzędu Miasta w Kowarach w sprawach związanych z reformą oświaty

w roku szkolnym 2017/2018.

2. Wdrażanie  ustawy  Prawo  Oświatowe.  Analiza  uchwał  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół



podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego.

3. Bieżące monitorowanie zmian we wszystkich szkołach w Kowarach.

4. Informacja na temat oferty MOK dla dzieci, młodzieży i osób dorosłych.

Harmonogram imprez, planowane projekty na 2017 rok.

5. Przygotowanie  przez  Urząd  danych  demograficznych  na  kolejny  rok  szkolny.  Informacja  nt.

rekrutacji  do  Przedszkola  Publicznego  w  Kowarach  (harmonogram  rekrutacji,  kryteria  przyjęć,

zajęcia dodatkowe).

6. Założenia organizacyjne i kadrowe w placówkach oświatowych na rok szkolny 2017/2018.

7. Organizacja wypoczynku letniego dla dzieci przez Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

8. Prace remontowe i planowane koszty wynikające ze zmian organizacyjnych placówek oświatowych

zaplanowane na okres wakacyjny.

9. Stan placówek oświatowych w Gminie przed rozpoczęciem roku szkolnego.

10.Informacja na temat funkcjonowania Gminnej Świetlicy Socjoterapeutycznej.

11. Wnioski do budżetu na 2018 rok.

12. Rozwiązywanie spraw bieżących, w tym opiniowanie projektów uchwał z zakresu działania komisji.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                             Anna Klepacz


